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Protokół z III  
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

28 maja 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 9:00 
Godzina zakończenia: 9:50 
 
Przewodniczący  rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Sebastian Faryniarz TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

2 Kamila Halikowska NIE  28.05.2024 09:03 Nieobecny 

3 Bogusław Kamiński TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

4 Marcin Karasiński TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

5 Jan Kotylak TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

6 Dawid Kowcz TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

7 Bartosz Kunecki TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

8 Sylwester Kuźmiak TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

9 Grzegorz Laszkiewicz TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

10 Stanisław Olechowski TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

11 Halina Pawlus TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

12 Beata Raczyńska NIE  28.05.2024 09:03 Nieobecny 

13 Anna Senko TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

14 Piotr Siwak TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

15 Bolesław Sobański TAK  28.05.2024 09:03 Obecny 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Radca Prawny Marian Tarnowski, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
Justyna Smalec, Sołtys Sołectwa Olszanica Anna Lisowska, Sołtys Sołectwa Zagrodno Lilianna 
Sieradzka, Sołtys Sołectwa Brochocin Walenty Luszniewski. 
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Planowany porządek posiedzenia 
 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Stan realizacji zadań inwestycyjnych. 
5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 
Brochocin w gminie Zagrodno – część 2, 

 w sprawie przystąpienia do realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic 
aglomeracji Zagrodno, 

 w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2024”, 

 w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych Rady Gminy Zagrodno oraz 
sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych, 

 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady III sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przywitał wszystkich zebranych. Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 13 radnych na stan 
15, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Następnie poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali porządek 
obrad i zapytał, czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad a następnie wobec ich braku sam na 
wniosek Komisji budżetu wniósł o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno i wniosek poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Na wniosek Data głosowania: 28.05.2024 09:04 

Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 
składu 

Miejsce: Świetlica Remizy OSP w 
Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
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Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:04 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:04 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:04 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:04 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:04 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:04 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:04 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:04 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:04 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:04 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:04 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:04 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:04 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że wniosek 
przeszedł jednogłośnie, 13 głosów „za” i odczytał porządek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Stan realizacji zadań inwestycyjnych. 
5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 
Brochocin w gminie Zagrodno – część 2, 

 w sprawie przystąpienia do realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic 
aglomeracji Zagrodno, 

 w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2024”, 

 w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych Rady Gminy Zagrodno oraz 
sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych, 
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 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w 
okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił Wójta o złożenie sprawozdania. 

Wójt Piotr Janczyszyn złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesyjnym: 

Wydział Inwestycji i Rozwoju Gminy 

Stanowisko ds. zamówień publicznych: 
Ogłosiliśmy postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie pn. „Przebudowa sieci 
wodociągowej w miejscowości Brochocin. Budowa Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości 
Łukaszów” - w formule zaprojektuj i wybuduj. 

Stanowisko ds. planowana przestrzennego: 

 Przygotowaliśmy uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia planu ogólnego gminy. 

 Przygotowaliśmy i przekazaliśmy do uchwalenia projekt miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Brochocin część 2. 

 
Stanowisko ds. gospodarowania nieruchomościami gminy: 

 Przeprowadziliśmy zapytanie ofertowe i przekazano zlecenie na montaż klimatyzacji w Świetlicy 
wiejskiej w Grodźcu. W ramach zadania zamontowane zostaną 4 jednostki chłodniczo-grzewcze, 
dostosowane do używania jako źródło ciepła w okresie zimowym. 

 Przeprowadziliśmy rozeznanie rynku w następstwie, którego przekazane zostało zlecenie na 
wykonanie przebudowy ogrodzenia świetlicy wiejskiej w Uniejowicach. W ramach zadania 
zdemontowane zostanie frontowe ogrodzenie od strony byłego młyna w miejsce którego 
powstanie ogrodzenie panelowe, a także zamontowana zostanie brama dwuskrzydłowa oraz 
furtka. Dodatkowo w ramach zadania – naprawione zostanie ogrodzenie siatkowe w koło 
świetlicy, a także zostanie wykonana brama dwuskrzydłowa od tyłu świetlicy.  

 W następstwie przeprowadzonego rozeznania rynku i zawartej umowy – wykonaliśmy 
termomodernizację stropu w świetlicy wiejskiej w Wojciechowie. Wykonawca w ramach 
zawartej umowy odizolował strop od ocieplenia, a także ułożył warstwę XPS o grubości 15 cm, 
co znacząco powinno zwiększyć komfort termiczny w budynku Sali Wiejskiej w Wojciechowie. 

 Zawarliśmy umowę z Inspektorem Nadzoru Inwestorskiego dla zadania spoinowania murów na 
Zamku Grodziec, który odpowiedzialny jest za reprezentowanie Inwestora w kontaktach z 
Wykonawcą jak i przed urzędami, odpowiada on również za prawidłowość wykonywanych prac 
zgodnie z dokumentacją projektową jak i sztuką budowlaną. 

 Przekazaliśmy zlecenie na kierowanie robotami konserwatorsko-restauratorskimi przy zadaniu 
polegającym na spoinowaniu murów na Zamku Grodziec. W celu zapewnienia nadzoru nad 
wykonywanymi pracami od strony restauratorskiej. 

 W trakcie realizacji jest inwestycja polegająca na spoinowaniu murów na Zamku Grodziec, 
Wykonawca rozpoczął prace przygotowawcze – została usunięta roślinność jak i zamontowany 
podnośnik do realizacji robót. Prace przebiegają bez zakłóceń zgodnie z harmonogramem 
rzeczowo-finansowym. 
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 Realizowana jest inwestycja polegająca na przebudowie drogi gruntowej z Modlikowic do 
Olszanicy – etap II, Wykonawca zrealizował prace przygotowawcze, ziemne, a także ułożył 
stabilizację i pierwsze warstwy podbudowy. Obecnie zgodnie z technologią prace zostały 
wstrzymane do czasu związania stabilizacji. Prace przebiegają bez zakłóceń z dużym 
wyprzedzeniem względem przedstawionego harmonogramu rzeczowo-finansowego. 

 Wydaliśmy postanowienie dla spółki Iberdrola Renewables Polska o konieczności sporządzenia 
raportu oddziaływania na środowisko dla inwestycji polegającej na budowie farmy 
fotowoltaicznej na działkach w Łukaszowie o mocy do 120 MW, jednocześnie zawiesiliśmy 
postępowanie do czasu opracowania raportu. 

 Dokonaliśmy analizy wniosku spółki Galileo Lasuno Green Energy i przesłaliśmy do opiniowania 
Kartę Informacyjną Przedsięwzięcia dla inwestycji polegającej na budowie farmy fotowoltaicznej 
o mocy do 70 MW na działach Łukaszowie. 

Stanowisko ds. utrzymania gminnej infrastruktury i gospodarki odpadami: 

 w dniach 09-10.05.2024 r. razem z firmą AG – EKO  z Lubina zorganizowaliśmy zbiórkę 
elektrośmieci z terenu Gminy, 

 w dniach 13-14.05.2024 r. razem z firmą COM-D z Jawora zorganizowaliśmy zbiórkę gabarytów z 
terenu Gminy, 

  dnia 16.05.2024 r. podpisaliśmy 2 umowy dotacyjne dla ZUK na kwoty: 40 000 zł z 
przeznaczeniem na zakup i wymianę hydrantów oraz 54 000 zł na zakup pompy i wymianę złoża 
filtracyjnego na stacji uzdatniania wody w Zagrodnie, 

 wysłaliśmy zaproszenie do składania ofert na przeglądy roczne obiektów budowlanych. 
 
Stanowisko ds. ochrony środowiska i rolnictwa 

 Zostało umorzone postępowanie administracyjne w przedmiocie wydania decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach  dla przedsięwzięcia polegającego na „ Budowie i montażu 
kontenerowych magazynów energii  wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną z etapowaniem 
o pow. zabudowy do 0,2 ha, na działce nr ew. 480 obręb Modlikowice 

 Dokonaliśmy odbioru  6 szt.  zainstalowanych nowych źródeł ciepła polegających na montażu  
kotłów na pellet, pompy ciepła oraz kocioł na paliwo stale klasy V. Wysokość przyznanych dotacji 
łącznie wyniosła 29 tys. zł. 

 Przyjęliśmy 121 wniosków dotyczących szacowania szkód w uprawach rolnych spowodowanych 
przymrozkami wiosennymi. Powołana komisja przez Wojewodę Dolnośląskiego dokona 
szacunków strat powstałych na skutek tej klęski, sporządzi protokoły, które następnie zostaną 
przekazane do Wojewody o wydanie opinii.    

Radny Jan Kotylak zapytał czy 4 jednostki chłodniczo-grzewcze w Grodźcu to są pompy ciepła? 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że to są klimatyzatory z możliwością grzania.  
 
Radny Jan Kotylak poprosił aby powiedzieć coś więcej na temat umorzonego postępowania w 

sprawie montażu kontenerowych magazynów energii w Modlikowicach.  

 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że to są kontenerowe magazyny energii przy elektrowniach 
wiatrowych w Modlikowicach. I w związku z tym, że wytwarzanej energii jest więcej niż 
zapotrzebowanie na nią w odbiorze była konieczność postawienia tych kontenerowych magazynów, 
żeby ją przetrzymać, zmagazynować. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zapytał czy są jeszcze jakieś pytania i w związku z 
brakiem pytań uznał informację za przyjętą. 
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3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi 
na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki  poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań. 
 
Radny Jan Kotylak poinformował, że w połowie tego roku ma ruszyć program dofinansowania 
przydomowych elektrowni wiatrowych. Są tam do wzięcia dość spore pieniądze. Zapytał czy jesteśmy 
przygotowani na to jako gmina, żeby do tego programu przystąpić? Poinformował, że będzie uzyskać 
dofinansowanie w wysokości 50% kosztów kwalifikowanych i, że dla takiej przeciętnej elektrowni 
wiatrowej przydomowej to jest koszt około 35000 zł. Zapytał czy w coś w tym kierunku robimy? 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że będziemy takiego pracownika, który będzie się zajmował 
pozyskiwaniem środków i że to będzie z dniem 1 lipca. A na dalszą część pytania odpowiedź zostanie 
udzielona na piśmie. 
 
Radny Bogusław Kamiński złożył interpelację sprawie zmiany interpretacji indywidualnej z dnia  
24 lutego 2022 roku Wójta Gminy Zagrodno dotyczącej opodatkowania paczko matów oraz zmiany 
uchwały Rady Gminy Zagrodno z dnia 31 stycznia 2020 roku dotyczącej zasad korzystania ze świetlic 
wiejskich oraz Zarządzenia Wójta Gminy Zagrodno z dnia 8 lutego 2022 roku w sprawie opłat za 
korzystanie za świetlicę. Dodał, że dotyczy to uproszczenia procedury wynajmu świetlic i obniżenia 
ceny wynajmu o 50%. 
 
 

4. Stan realizacji zadań inwestycyjnych. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki  poinformował, że informacja została przedstawiona na 
posiedzeniu Komisji Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania w dniu 27 maja 2024 roku 
i otworzył dyskusję. Wobec braku uwag  uznał informację za przyjętą i przeszedł do następnego 
punktu porządku obrad. 
 
 

5. Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Brochocin w gminie Zagrodno – część 2, 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Brochocin w gminie Zagrodno – część 2. Projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania na posiedzeniu w 
dniu 27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym 
stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębu Brochocin w gminie Zagrodno – część 2 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:17 
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Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:17 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:17 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:17 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:17 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:17 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:17 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:17 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:17 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:17 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:17 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:17 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:17 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:17 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.14.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Brochocin w gminie Zagrodno – część 2 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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2/ w sprawie przystąpienia do realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu 
obszaru i granic aglomeracji Zagrodno, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania polegającego na 
wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Zagrodno. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu  
27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Sebastian Faryniarz poprosił aby ktoś przedstawił dla mieszkańców o co chodzi w tym 
podpunkcie dotyczącym stworzenia aglomeracji gminy Zagrodno. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn wyjaśnił, że w przyszłości chcemy budować kanalizację a przystąpienie do 
aglomeracji będzie wiązało się z tym, że będziemy mogli wystąpić i pozyskiwać środki na 
wykonywanie tego zadania. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął dyskusję. Stwierdził na sali obrad obecność 13 
radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przystąpienia do realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu 
obszaru i granic aglomeracji Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:20 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:20 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:20 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:21 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:20 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:20 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:20 
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8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:20 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:20 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:20 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:20 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:20 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:20 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.15.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie przystąpienia do realizacji 
zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Zagrodno  

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

3/ w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów 
na rok 2024”, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 
Seniorów na rok 2024”,. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty, 
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego na posiedzeniu 
w dniu 27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, w związku z 
czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów 
na rok 2024” 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:21 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:21 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:21 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:21 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:21 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:21 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:21 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:21 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:21 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:21 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:21 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:21 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:21 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.16.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia programu 
osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów na rok 2024” 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

4/ w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych Rady 
Gminy Zagrodno oraz sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów 
podróży służbowych, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych Rady 
Gminy Zagrodno oraz sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury 
Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu 27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której 
radni nie zabrali głosu, w związku z czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt 
uchwały poddał pod głosowanie. 
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Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych Rady 
Gminy Zagrodno oraz sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:22 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:22 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:22 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:22 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:22 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:22 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:22 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:22 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:22 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:22 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:22 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:22 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:22 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.17.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości i 
zasad wypłaty diet dla radnych Rady Gminy Zagrodno oraz sposobu ustalania należności z tytułu 
zwrotu kosztów podróży służbowych 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno. Projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, 
Planowania na posiedzeniu w dniu 27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. 
 
Radny Stanisław Olechowski poinformował, że Komisja Budżetu zaopiniowania ten projekt uchwały 
pozytywnie. Jednak jest pewna adnotacja zapisana w tej uchwale wynagrodzenie zasadnicze 
wynagrodzenie maksymalnej wysokości 100 procentowej stawki 90%, a więc do maksymalnej stawki 
brakuje jej 10%, a jeszcze można obniżyć o 10% do 80. W związku z tym, że pojawiły się różne głosy, 
że Pan Wójt ma swoją radę to pewnie zaraz mu dadzą 100%, no tak nie będzie. 90% tak zaplanowane 
zostało przez Komisję i tak zostało zaopiniowane. Jest, taki sam jak był postawiony poprzedniej w 
kadencji ustępującej Pani Wójt, że jeżeli zostanie wbita w przysłowiową łopata w budowę 
oczyszczalni ścieków lub kanalizacji to rada gminy podejmie uchwałę zwiększającą wynagrodzenie 
zasadnicze dla wójta na 100%.  Jest to taki czynnik motywujący Pana Wójta do działania i nas również 
do działania na rzecz naszych mieszkańców. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął dyskusję. Stwierdził na sali obrad obecność 13 
radnych i projekt uchwały poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:25 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:25 
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3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:25 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:25 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:25 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:25 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:25 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:25 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:25 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:25 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:25 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:25 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:25 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.18.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Zagrodno  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

6/ w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok, 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 
sesję otrzymali projekt w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. Projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania 
na posiedzeniu w dniu 27 maja 2024 r. Następnie otworzył dyskusję, w której radni nie zabrali głosu, 
w związku z czym stwierdził na sali obrad obecność 13 radnych i projekt uchwały poddał pod 
głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 
 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 28.05.2024 09:25 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
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Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 28.05.2024 09:26 

2 Bartosz Kunecki Za 28.05.2024 09:26 

3 Stanisław Olechowski Za 28.05.2024 09:25 

4 Halina Pawlus Za 28.05.2024 09:26 

5 Anna Senko Za 28.05.2024 09:26 

6 Piotr Siwak Za 28.05.2024 09:26 

7 Sylwester Kuźmiak Za 28.05.2024 09:26 

8 Sebastian Faryniarz Za 28.05.2024 09:26 

9 Marcin Karasiński Za 28.05.2024 09:26 

10 Kamila Halikowska Nieobecny ------------ 

11 Bolesław Sobański Za 28.05.2024 09:26 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 28.05.2024 09:26 

13 Bogusław Kamiński Za 28.05.2024 09:26 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 28.05.2024 09:26 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie, 13 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr III.19.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Zagrodno na 2024 rok 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych a następnie sołtysów o zgłaszanie 
spraw różnych.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odniósł się do interpelacji pana radnego Kamińskiego dotyczącej paczkomatów 
i  interpretacji indywidualnej. Poinformował, że paczkomaty do gminy Zagrodno wrócą. Jeżeli są 
dokumenty przygotowane już, to nie niezwłocznie będą przekazane do Inpostu i Impost wróci 
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paczkomat przy Dino. Planowane są jeszcze przynajmniej 2 inne lokalizacje żeby tych paczkomatów w 
gminie Zagrodno było więcej. Wraca pani doktor Siemińska, nie wraca na cały etat, ale raz w tygodniu 
od czerwca będzie w ośrodku zdrowia przyjmowała pacjentów.  
Wójt udzielił również informacji, że firma Orange w lipcu lub sierpniu rozpocznie inwestycje. Jest to 
inwestycja polegająca na budowie światłowodu na terenie całej gminy. Jest to projekt ministerialny. 
oni wygrali jako jedna z kilku firm przetarg, powiat, złotoryjski, gmina Zagrodno właśnie będzie 
realizowana przez nich, na terenie gminy Zagrodno będzie doprowadzony światłowód do tysiąca 
gospodarstw. nie mieli z numerami do tysiąca gospodarstw domowych. Jest prośba z ich strony, że 
jeżeli pojawią się pracownicy firmy, to żeby no w miarę możliwości nie stwarzać jakich ś tam 
problemów z tego tytułu. Na pewno to jeszcze będzie tak się działo, że to będzie będą mieli 
identyfikatory, będzie informacja, że rozpoczynają się te prace. 
 
Radny Marcin Karasiński zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji o prowadzonych pracach przy 
drodze wojewódzkiej numer 363 na odcinku Zagrodno Olszanica. Prace tam prowadzone polegają na 
pogłębianiu i odtwarzaniu rowów melioracyjnych, jednakże wraz z nimi nie jest prowadzone 
udrażnianie przepustów pod zjazdami z wyżej wymienionej drogi. Na skutek tych działań woda 
nagromadzona podczas opadów nie będzie w sposób prawidłowy odprowadzana, co w konsekwencji 
doprowadzi do zalewania pól i dróg. Poinformował również, iż część przepustów nad rowami została 
usunięta lub zwężona, co utrudni wjazd na pola dużym maszynom rolniczym, stwarzając również przy 
tym niebezpieczeństwo dla innych pojazdów. Z rozmów z rolnikami, którzy graniczą z drogą 363, 
uzyskał informację, że DSDiK wymieni przepusty drogowe, ale tylko pod warunkiem,  
iż zainteresowany rolnik na swój koszt dostarczy materiały. Prosi o potwierdzenie lub zaprzeczenie tej 
informacji. Zapytał czy coś wójtowi wiadomo na ten temat? 
 
Wójt Piotr Janczyszyn poinformował, że wystąpimy pisemnie do zarządcy drogi i poprosimy  
o wyjaśnienia. Widział, że te rowy są czyszczone i udrażnianie i że przepusty są w bardzo złym stanie. 
Więc podejmiemy działania, żeby te przepusty zostały też naprawione. Ale tak jak mówię zarządcą 
drogi, nie jest to nasza droga. Jest to droga wojewódzka i tu możemy prosić. 
 
Radny Marcin Karasiński podziękował wójtowi za pomoc i interwencję w sprawie mieszkania 
komunalnego. W przeciągu 2 lat w tym mieszkaniu z pękniętej rury lała się woda. W przeciągu 2 lat Ci 
mieszkańcy interweniowali do ówczesnych władz, nie uzyskali  takiej pomocy. Panu wójtowi 
wystarczyło tydzień od objęcia urzędu i oczywiście pomoc zakładu usług komunalnych i temat został 
rozwiązany. Także dziękuję w imieniu tych państwa, panie wójcie. 
 
Radny Bogusław Kamiński wniósł o zwrócenie się do Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei w sprawie 
zmiany lokalizacji przejścia dla pieszych znajdującego się na drodze wojewódzkiej W382. To jest w 
okolicach banku. Mieszkańcy proszą, aby takie przejście zostało przeniesione w okolicach ośrodka 
zdrowia i będzie to bezpieczniejsze dla dzieci zwłaszcza przechodzących w tym miejscu. Poprosił o 
przeniesienie znaku ograniczenia prędkości 30 km. Na początek drogi. On jest umiejscowiony przy 
posesji 58 F. I, żeby ten znak umieścić na początku drogi, tam jest ograniczenie tonażu, bo ten znak 
znajduje się akurat w połowie drogi. Wystarczy znak umieścić na tym samym słupie, co jest 
ograniczenie tonażu. 
 
Radna Anna Senko zgłosiła 3 problemy. Pierwszy dotyczy kolejnej awarii wodociągu w Radziechowie. 
Poprosiła żeby w najbliższej przyszłości pochylić się i poważnie pomyśleć o tym problemie i 
zabezpieczyć w budżecie środki na wykonanie projektu tej nitki wodociągu. Sprawa jest na tyle 
poważna, że kiedy pęka wodociąg 4 wsie są pozbawione wody. Chodzi o odcinek od tzw. Koziołówki 
do skrzyżowania z Modlikowicami. Drugi problem to drzewa, które porosły wzdłuż drogi gminnej, a 
jest to droga, która łączy się z drogą którą jeżdżą ciężarówki ze żwirowni. Poprosiła o uporządkowanie 
tej drogi, żeby powycinać zakrzaczenia i poprzycinać zadrzewienia a także o wykoszenie terenu wokół 
szkoły i sali gimnastycznej, ponieważ są zarośnięte. 



16 
 

Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że wie że jest wymieniany fragmentami ten wodociąg i spróbuje 
ustalić, czy to, co jest wymieniane, czy to są remonty, które już jak gdyby zabezpieczą nas przed tym, 
że te awarie nie będą się powtarzały, czy to są takie, czy to są takie łatania. Bo z tego co słyszę, to 
tych remontów tych napraw było już tak wiele, że być może się okaże, że te rury metalowe na 
odcinku kilometra są w 80 procentach wymienione, a zostało tam 20% tylko, ale tego nie wiem, więc 
to spróbujemy ustalić a być może jest tak, że po prostu jest naprawiona awaria i to co zostało 
naprawione też jest do wymiany. Wójt poinformował, że z panem Naczelnikiem Słoniną pojadą w 
teren i żeby wtedy był sołtys danej wsi, żeby przejechać i zobaczyć naocznie jak to wygląda i gdzie 
trzeba działania podjąć, to będą podęte. Powiedział, że od 1 czerwca zostanie przyjęty drugi 
pracownik do zakładu usług komunalnych na prace interwencyjne i że szukamy jeszcze przynajmniej 
jednego pracownika, najlepiej 2, którzy będą właśnie zatrudnieni po to, żeby kosić, wycinać. Żeby ta 
nasza gmina no piękniał. Teren wokół szkoły też będzie wykoszony. 
 
Radny Marcin Karasiński zwrócił się z prośbą w związku z pracami remontowymi na drodze numer 
634 o ustawienie na wskazanym przez mieszkańców odcinku około 30 m barierek ochronnych na 
wysokości wyżej wymienionego odcinka znajduje się stroma skarpa, która stwarza niebezpieczeństwo 
dla poruszających się tak pieszych i pojazdów. Podkreślił, że prośba jest tym bardziej uzasadniona,  
iż po oddaniu do użytkowania całego odcinka drogi natężenie ruchu zwiększy się tam kilkakrotnie. 
Wniósł również o wycięcie gałęzi drzew i krzewów wzdłuż wyżej wymienionego odcinka drogi oraz  
o wyczyszczenie poboczy. Prace te pozwolą użytkownikom poruszać się po całej szerokości jezdni. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że postaramy też się, żeby to było zrobione.  
 
Radny Bolesław Sobański zgłosił, że jadąc w Modlikowicach w kierunku Pana Rajczekowskieo jest 
kapliczka i tam zostało postawione oświetlenie i ono do dnia dzisiejszego nie świeci.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że postaramy się uruchomić te oświetlenie. 
 
Radna Halina Pawlus podziękowała w warszawskiej za kładkę, która jest przejściem i poprosiła o 
połatanie dziur na warszawskiej.  
 
Sołtys wsi Brochocin Walenty Luszniewski zwrócił się z prośbą żeby w tym roku przynajmniej zrobić 
projekt na budowę drogi, to jest działka drogowa numer 316. Ta droga by rozwiązała problem 
istniejącej już drogi przez tak zwane Brochocin centrum, ten środek, ponieważ byłby dojazd do 8 
gospodarstw, dojazd do pól i dojazd do hydroforni i  dojazd do oczyszczalni ścieków. Poprosił o 
przynajmniej w tym roku o wykonanie projektu, a w przyszłym roku o budowę tej drogi. Poprosił, 
żeby dogadać się z KOWR w sprawie działki nr 73 to jest działka na której znajduje się dzikie 
wysypisko śmieci. I sprawa drogi wojewódzkiej numer 328, poprosił, żeby ten temat poruszyć.  
 
Sołtys wsi Olszanica Anna Lisowska na prośbę mieszkańców zwraca się o złożenie pisma do zarządcy 
drogi wojewódzkiej w Olszanicy o zamontowanie luster przy wyjeździe z parkingu przy kościele i przy 
posesji numer 61. 
 
Radny Grzegorz Laszkiewicz wiążąc 2 tematy czyszczenia rowów przy drogach wojewódzkich, ale też i 
powiatowych i  byłego wysypiska śmieci w Wojciechowie, które jest obecnie w stanie rekultywacji, 
aczkolwiek niewiele z tym się dzieje. Tam jest dalej wyrobisko dół po wysypisku częściowo 
przysypany ziemią dla zabezpieczenia tych śmieci, które kiedyś też latały nam po polach. Przedstawił 
następujący pomysł. Przy rozmowach z zarządem dróg i firmą, która jest odpowiedzialna za 
czyszczenie tych rodów, bardzo by prosił o zaproponowanie takiej możliwości wywozu tej ziemi z 
rowów na wysypisko do Wojciechowa, aby usunąć ten dół, dlatego, że nadal tam ktoś wywozi śmieci. 
Bo to dalej stwarza to okazję do tego, że jest miejsce, a są śmieci, szczególnie mówi o śmieciach 
samochodowych, które tam zostają umieszczone. Jeżeli ten dół zostanie zasypany, to ułatwi 
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rekultywację, ewentualnie obsadzenie jakimś zadrzewieniem tego miejsca. Żeby ta rekultywacja 
faktycznie postępowała, a nie była tylko na papierze. Jeżeli te firmy będą skłonne wywieźć tą Ziemina 
byłe śmietnisko to będzie z korzyścią i dla mieszkańców i dla tej firmy.  
 
 

7. Zamknięcie obrad III sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął III sesję 
Rady Gminy Zagrodno. 

 

 
Przewodniczący 

Rady Gminy Zagrodno 

 

Bartosz Kunecki 
 
 

 

 

 

 

 

Protokolant: 
Kamila Szczepanowska 

 


